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Styrelsemöte 2022-11-01 16:15 -
Protokoll
1 november / KL. 16:15 / HC206

Ordförande: Filippa Hanna
Vice Ordförande: Fredrika
Ehrnholm
Kassör: Eline Frost

Ledamot: Salina Söderberg
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Ella Almroth
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Emmy Risberg
Ledamot: Lollo Aurell
Ledamot: Levi Andersson
Ledamot: Maya Lundgren
Ledamot: Julia Viklund
Ledamot: Stina Fernlöf
Ledamot: Jazz Timmerman Adel
Ledamot: Frida Långström
Ledamot: Elina Stenersen
Ledamot: Dorothea Clason
Ledamot: Matilda Andersson

Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Wilma Löfgren

Val av justerare: Sofia Njurin

F3 Fastställa föredragslista: Föredragslistan godkänd. Några dubbletter av

siffror i slutet. Filippa fixar det.



Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek
Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Måndag 18/10 hade de ett möte. Salina höll i ett quiz. Har skapats ett
Festeri, de har ett möte den 3/11.

I3 Nytt från SAMO
SAMO tar upp eventuell info

Inget nytt.

I4 Ekonomisk rapport
Kassör tar upp eventuell info

Inget nytt.

Diskussion

D1 Skrivartävling
Tävlingen är ute. De ska sätta sig med budgeten. Wilma skickar lathunden till gruppen kring
tips och råd. Lägga in de nya i gruppen i chatten på discord. Höra av sig till andra föreningar
i Humsek och kolla om de vill lägga ut info om tävlingen på sina konton.

D2 Halloween fest
Utvärdera hur festen gick. Den gick bra. Alla kom dit. Bra uppslutning. Inte hört några
klagomål. Finns pynt kvar som kan återanvändas. Det gick bra att samarbeta med WeDigit.
De som kom dit är nöjda. Dock inte några studentvänliga priser, men det beror på att vi var
ute i ganska dålig tid. Ta en senare tid än 18:00 så att folk har möjlighet att föra innan festen.
Blir bättre om man är ute i god tid och planerar tillsammans med WeDigit från början.

D3 Poesikväll
Gruppen av mailat Bokcafét men inte fått något svar. Får tips om att ringa eller gå dit och
prata med dem. Finns även Tryggheten som går att boka. Kanske behöver flytta fram
datumet.

D4 Overaller



Overallerna är beställda. Sista betalningsdagen är idag 1 november. Filippa skickar ut
meddelande som påminnelse till de som glömt betala.

D5 Karaokekväll
Något som vi vill planera in som event. Boka på O'learys. Göra någon sorts omröstning på
Instagram för att se intresset bland medlemmar, eller bara boka två rum så att det finns
möjlighet för många att komma. Planeringsgruppen består av Filippa, Matilda, Dorothea och
(Ella).

D6 Styrelseträ�
Tidigast 15 november, eller den 29 november. Vill ha det efter ett styrelsemöte, men kolla
hur det fungerar. Skulle kosta ca 2000 kr för allt, vilket kan kännas lite dyrt. Kanske kan
lägga ut en del av summan och så får varje person betala en liten summa själv.

D7 Folkets Bio
Premiär på fredag 4 november. Lotta fram fyra vinnare som får en varsin biljett. Resterande
medlemmar får rabatt.

D8 Språkinspark
Ha en liten inspark för nya språkelever i vår. Öppet för alla och inte bara de som läser språk.
Kalla de för någon sorts “Kick-off” istället. Några event inom loppet av en månad, tex. en
sittning, fest, rundvandring, fika eller liknande. Intresse för att planera har Lollo, Matilda och
Julia.

D9 Bokbytardag
Saker har hänt. Språksyven har varit en bestie. Event sponsrat av språkinstitutionen i
vardagsrummet. Någon gång i december, datum kommer.

D10 Sittning
Salina och Olle från WeDigit vill ha en Gröt-sittning. De ska träffas imorgon för möte kl 14:00.
Nick från WeDigit ska vara med och Wilma, Stina och Filippa från Splitt.

D11 Hemsida
Frida upptäckte att på hemsidan står det fortfarande att Salina är ordförande osv. Det
behöver ändras. Filippa ska ordna det. Även gammalt på Instagram. Lägga in nya foton på
medlemmarna i styrelsen. Info om vart bilden ska skickas kommer.

Beslut

D1 Karaokekväll
Planeringsgruppen godkänd.



D2 Bokbytardag
Samarbete med språkinstitutionen är godkänd.

D3 Sittning
Sittning med WeDigit godkänd.

Övriga Punkter:
Alla uppmanas skicka sin mailadress till Filippa så att hon har det till Visma. Hon ska skapa
ett dokument där man lägger in den.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande: Filippa Hanna

Sekreterare: Wilma Löfgren

Justerare: Sofia Njurin


